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Delavci so pripravljeni
delati več, če...

Izčrpna in temeljita informacija, ki jo je
podal predsednik občinskega izvršnega sveta
Joško Vučemilo o gospodarskih gibanjih v
naši občini, je bila vsekakor dovolj široka
osnova za razgibano razpravo.

Le-to je potrdilo, da ljudje v vseh okoljih
pravzaprav budfio in trajno spremljajo pro-
blematiko, s katero se v zaostrenih pogojih
gospodarjenja srečujejo organizacije združe-
nega dela. Prav nič manj intenzivno pa ni ob
tem zasledovanje prizadevanj na področju ra-
zvoja kmetijstva, obrti in še posebej preskrbe.
Jasne in predvsem določne so bile zatorej
besede razpravljalcev, ki so poudarjale pred-
vsem zahtevo po doslednem prenašanju že
dogovorjenih in oblikovanih stališč in sklepov
v vsakdanji tok življenja, prednostno pa seve-
da v sam proizvodni proces. Kljub padanju
življenjske ravni, delavci ne izgubljajo moti-
vacije za boljše delo, pripravljeni so dclati več
sevcda, če bo na razpolago dovolj naročil in
rcpromateriala, je dejal Maks Močnik iz KK
SZDL Krim. Vlasta Grjol je v svoji razpravi,
ki je bila namenjena izvozno — uvoznim priza-
devanjem opozorila tudi na vse večji dclež
tistih delavcev, ki prejemajo OD manjši ixi
10.000 dinarjev. Danilo Dougan iz KS Milan
Česnik je poudaril, da vse premalo v analizah
in ocenah gospodarjenja upoštevamo kako
subjektivne slabosti vplivajo na odpravo te-
žav. Delegati iz Kolezije, Murgel, Trnovega
kot tudi podpredsednik MK SZDL pa so naj-
več pozornosti iksmerili preskrbi, založenosti
trgovin, oskrbi z energetskimi viri, večji pove-
zanosti proizvcxinje in trgovine, saj lahko Ie z
dolgoročnimi vlaganji v nekatere gospodarske
veje zagotavljamo na dolgi rok zanesljivo in
zadovoljivo preskrbo. Ljubljana že nekaj let
vodi tovrstno politiko, kar v vsakodnevni
praksi pomeni, da ostajamo in postajamo v

primerjavi z drugimi mesti solidno preskrblje-
no mesto.

Obdelati zemljo, pa tudi
odpraviti težave

Razprave o kmetijstvu tudi tokrat niso izo-
stale. Kljub nekaterim vidnim uspehom, pa bo
polrebno še intenzivneje pristopiti k obdelo-
vanju sleherne pedi obdelovalne zemlje, še
posebej tiste, ki so splošna družbena last.

Ob težavah, ki bodejo kmetijske proizvajal-
ce - politika cen, premalo organiziran pristop
na trgu... - pa še-posebej izstopa problem
premajhnega števila strokovno usposobljenih
kadrov v kmetijskih organizacijah. Smelo pa
moramo pristopiti tudi k izgradnji novih
zmogljivosti in farma Brest jc ena izmed zago-
tovil boljše preskrbe.

Tudi na področju turizma in gostinstva smo
še vedno premalo smcli, mnogo bi lahko stori-
la turistična društva, ki pa jih lahko v naši
občini preštejemo na prste. Precej možnosti
pa ostaja odprtih tudi za pospešen razvoj
drobnega gospodarstva.

In ne navsezadnje ob takih trendih gospo-
darjenja v nestabilnih in zaoslrenih pogojih se
tudi na področju porabe - tako splošne kot
skupne že pojavljajo vrzeli, morda najbolj
izpostavljena ostaja danes komunalna proble-
matika, kjer so zabeležene potrebe vsa} neko-
likokrat večje od potreb.

Člani občinske konference so ponovno po-
dali pobudo MK SZDL o pripravi osnutke
financiranja KS, saj krajevne skupnosti že
drugo leto ostajajo brcz potrebnih virov za
svojo dejavnost.

Občinska konferenca je sprejela informaci-
jo o poučno taktični vaji rušilni potres - Golo-
vec 83, sprejela pa je soglasno tudi predlog
letošnjih prejemnikov srebrnih priznanj OF.


